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ZÁPIS Z VÝBOROVÉ SCHŮZE ČZS, z.s., ZO „1. máj“ MLADÁ BOLESLAV 
konané dne 13. 5. 2019 od 16:30 hodin 

Zápis číslo 2/2019 

místo jednání: pozemek pí. Lutz 

 

 

- přítomni: př. Šilinger Michael, př. Lutz Libuše, př. Nevyjel Miloslav. 

 

- za KK přítomni: př. Pelinka Václav, př. Pavlásková Eva. 

 

Průběh schůze řídil předseda základní organizace (dále jen předseda ZO).  

Program byl schválen bez připomínek.  

 

Program:     1. Kontrola zápisu 2/2019 

2. Projednání a rozdělení korespondence 

  3. Informace členům výboru o jednání na odboru MÚ Mladá Boleslav 

4. Informace členům výboru a kontrolní komise dále jen (KK) ze zasedání „Jarního aktivu“ 

ÚS. 

5. Organizační záležitosti 

- Návrh zástupce (kooptace) z řad výboru ZO do představenstva ÚS ČSZ Mladá Boleslav 

- Brigádní činnost ZO - stanovení harmonogramu 

6. Doklad pokladníka, stav financí 

7. Informace brigádního referenta  

8. Informace KK 

9. Různé 

 - Informace o nástěnce ZO 

 - Informace ohledně oficiálního Webu ZO na stránkách www.zahradkari.cz 

 

 

1. Kontrola zápisu 

 

 Dokumentace, písemnosti a evidence ZO, je uložena a přehledně evidována u předsedy ZO. Jsou 

zavedeny knihy odeslané a přijaté pošty od roku 2019. - Úkol splněn. 

 Harmonogram činnosti ZO zpracován a předložen výboru k projednání. - Úkol trvá. Výbor ZO 

projedná na následující schůzi. 

 Zřízení elektronické adresy ZO. - Úkol splněn a komunikace již funguje. 

 Seznámení výboru s plánem kontrol kontrolní komise (dále jen KK) - Úkol trvá. 

 Zveřejnění telefonních kontaktů u členů výboru a KK. - Úkol splněn. 

 Vyvěšování akcí ČZS, z.s. na nástěnce ZO. - Úkol se plní a je v trvalé platnosti. 

 Možnost zřízení oficiálního webu naší ZO. - Úkol zůstává v platnosti. Zahájeny práce na 

realizaci. 

 Osazení hlavní brány nájezdy pro snadnější vjezd kočárků a kol. – Úkol splněn. 

 

 

2. Projednání a rozdělení korespondence 
 

Doručená pošta: 
 Nebyla  

Odeslaná pošta: 

 Cestou podatelny MÚ Mladá Boleslav, byla podána pod Č. j.: OP 2/19 „Žádost o povolení užívání 

oficiálního znaku města Mladá Boleslav ve spojitosti se znakem ČZS a na oficiálních dokumentech 

ZO „1. máj“ Mladá Boleslav. 
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3. Informace členům výboru a KK o jednání na MÚ Mladá Boleslav 

 

 Předseda informoval členy výboru a KK ohledně schůzky s představiteli MÚ Mladá Boleslav. 

Schůzka na MÚ se konala dne 23 dubna 2019 od 10:00 hodin na odboru majetku města. Jednání se účastnil 

za ZO bývalý předseda př. TANCZOS Viliam a nový předseda př. ŠILINGER Michael. Za odbor majetku 

města Mladá Boleslav byla jednání přítomna vedoucí pí. Ing. JANOUŠKOVÁ Jitka. V úvodu jednání př. 

TANCZOS Viliam představil nového předsedu. Nový předseda na základě žádosti odboru majetku města 

předal kopii registračního listu a zápis z volby nového předsedy. Dalším bodem jednání byla zpráva o naší 

činnosti ZO a vyhlídky do budoucna. Dále jsme obdrželi informaci ohledně odkoupení zbývající části 

pozemku do majetku města. Tímto zároveň dojde k formálnímu začlenění do již pronajatého pozemku, na 

kterém naše ZO hospodaří – další administrativní kroky ze strany města budou následovat. Byla rovněž 

nabídnuta užší spolupráce s městem Mladá Boleslav v rámci udržování pořádku v těsné blízkosti našeho 

pronajatého pozemku. Zástupci města tuto naši aktivitu uvítali a je předmětem dalšího jednání s příslušným 

odborem. 

 

4. Informace členům výboru a KK ze zasedání „Jarního aktivu“ ÚS 

 

 Předseda informoval členy výboru a KK, o průběhu konání „Jarního aktivu“ dne 25. dubna 2019 v 

Kulturním domě. Aktivu se zúčastnil za naši ZO př. ŠILINGER Michael. Zde byly projednávány zejména 

následující body: 

 Hospodaření s vodními zdroji v období sucha – ohlédnutí do minulosti a co můžeme očekávat 

 Finanční hospodaření ZO – kontrolní činnost KK ohledně vedení záznamů, četnosti kontrol apod. a 

dále, kde a jak mají ZO finanční prostředky uloženy. 

 Na základě požadavku jsme pro organizaci (pro každého člena) obdrželi publikaci „Rukověť 

zahrádkáře“ a byl předán požadavek na 20 ks nových členských průkazek. 

 Dále předseda informoval členy výbor o průběhu jednání a vystoupení jednotlivých funkcionářů ÚS 

Mladá Boleslav, zejména s tím, že od příštího roku se členský poplatek zvyšuje na 150,- Kč. 

 Posledním bodem jednání bylo vystoupení předsedy ÚS s žádostí o kooptaci nových členů do výboru 

ÚS Mladá Boleslav. Žádost směřovala také na naši ZO, aby se někdo s výboru angažoval a tím hájil 

na úrovni ÚS zájmy naší ZO. Tento bod, byl dále předložen výboru ZO k projednání, viz níže. 

 

 

5. Organizační záležitosti 
 

 Předseda informoval členy výboru a KK, že předal část obdržených publikací př. Lutz k distribuci 

členům ZO a vyvěsil v nástěnce ZO informaci pro naše členy, u koho lze publikaci vyzvednout. 

 Dále předseda vyzval přítomné členy výboru a KK, kdo má zájem o zastupování naší ZO v rámci ÚS 

Mladá Boleslav (kooptace do výboru ÚS Mladá Boleslav) 

Po krátké diskusi se členové výboru shodli na nominaci přímo předsedy ZO. Předseda nominaci 

přijal. 

 Předseda předložil výboru a KK vypracovaný návrh ročního „Harmonogramu brigádní činnosti 

ZO“, který bude zveřejněn na nástěnce ZO. Splnění tohoto úkolu zajistí výbor v součinnosti s KK do 

následné výborové schůze, nebo nejpozději počátkem měsíce červen 2019. 

 

6. Doklad pokladníka, stav financí 

 

 Pokladník př. Lutz informovala členy výboru o stavu finančních prostředků v pokladně. Dále 

informovala o výběru za pronájem od členů ZO za 1. pololetí roku 2019. 
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7. Informace brigádního referenta 

 

 Brigádní referent př. Nevyjel, informoval výbor, že doposud eviduje pouze velmi malý počet 

odpracovaných hodin, ale tato skutečnost se pravděpodobně změní po zveřejnění „Harmonogramu 

brigádní činnosti“, který bude zveřejněn na nástěnce.  

 Předseda požádal o zapsání brigádní činnosti př. Geislera v rozsahu 3 hodin za odvedenou 

práci na vstupní bráně a zadní brance. Ty jsou opatřeny zábranou proti otevření z venkovní 

strany, dále přechodovým prahem pro snadný přejezd kočárků, kol apod. a podkladovou 

desku pro označení naší organizace na obou brankách. 

 

8. Informace KK 

 

 Kontrolní komise stále pracuje na svém plánu kontrol a nemá výhrady k dosavadní činnosti výboru. 

O plánované kontrole v měsíci červnu, bude výbor informovat na řádném zasedání. 

 

9. Různé 
 

 Předseda informoval výbor, že na nástěnce dochází k zveřejňování různých akcí, výstav a podobně. 

Dále sdělil výboru, že zahájil přípravné práce na zřízení oficiálního webu na stránkách 

www.zahradkari.cz. S předběžným obsahem a strukturou seznámí výbor na příští schůzi. 

 Dalším bodem jednání byl vznesen na výbor dotaz od předsedy ZO, zda nerozšířit výbor o funkci 

tajemníka (jednatele) ZO, pokud by se našel vhodný kandidát a schválila by ho členská schůze v roce 

2020. Prozatím by se jednalo o kooptaci tohoto člena do výboru ZO, nebo KK. Předseda poukázal na 

fakt, že tato funkce ve výboru chybí a není jmenován ani místopředseda ZO. S touto skutečností by 

se měl výbor a členská základna zabývat prioritně. Členové výboru tuto myšlenku podpořili a budou 

společně hledat vhodné kandidáty. 

 Dalším bodem, který vyplynul ze zasedání „Jarního aktivu“ je fakt, že musíme navázat užší 

spolupráce s ÚS Mladá Boleslav. Například zvát zástupce ÚS na naši ČS, která se uskuteční 

počátkem roku 2020. Doposud se tak nedělo. 

Na základě podnětu od členů ZO, provedena kontrola dřevěného oplocení u komunikace „Tangenty“, kdy 

při sekání trávy fa. COMPAG Mladá Boleslav, s.r.o. docházelo k nárazům do tohoto dřevěného oplocení. 

Kontrolu oplocení provedl předseda a př. LUTZ a bylo zjištěno částečné poškození nátěru dřevěného 

oplocení. Vše bylo nafoceno a bude postoupeno na příslušný odbor MÚ Mladá Boleslav na vědomí.  

 

Termín příští výborové schůze: v měsíci červnu, bude upřesněn. 

 Zapsal: Michael ŠILINGER  

Předseda ČZS, z.s., ZO „1. máj“ 

Mladá Boleslav 
Přílohy: - pouze u originálu. 


